
er toch de voorkeur aan gegeven moet 
worden door regelmatige activiteiten het 
vereiste niveau der verenigingsontvang
sten te bereiken en in stand te houden. 

Vermindert de belangstelling 
voor de V.U. ? 

De praktijk in aanmerking genomen, is 
men geneigd bovenstaande vraag bevesti
gend te beantwoorden, aldus de heer 
Faber. Dat blijkt bijv. uit het grote aantal 
vakatures in de verenigingsorganisatie 
en de moeite die het kost deze plaatsen 
weer bezet te krijgen. Voorts ook uit het 
bezoek aan de werkvergaderingen in pro
vinciaal en ringverband Helaas moet ge
constateerd worden dat met name de 
ringorganisatie niet meer funktioneert. 
Ringvergaderingen worden zelden of al
leen na sterke aandrang van buitenaf 
uitgeschreven en waar dit nog wel ge
beurt is de opkomst veelal minimaal. 
Aan de verpirchte aftreding van de be
stuursleden wordt niet meer de hand ge
houden en in de vakatures wordt zelden 
op de voorgeschreven wijze (verkiezing 
in de najaarsvergadering) voorzien. Het 
nut van de ringen moet dan ook zeer in 
twijfel worden getrokken. 

Plannen 

De heer Faber doet een beroep op de 
provinciale besturen hun persoonlijke 
medewerking te geven aan de voorstellen 
die zijn gedaan om in de komende maan
den het aantal leden van ruim 8000 tot 
10.000 op te voeren. Er is al een begin 
gemaakt. Er liggen ruim 700 door de 
correspondenten verstrekte adressen klaar 
voor bewerking. Wanneer alle leden van 
de provinciale comité's, aangevuld met 
daarvoor in aanmerking komende ring-

afscheid 
Per 1 Januari 1966 ontvangt de heer 
T. D. Smid eervol ontslag in verband met 
het bereiken van de pensioengerechtigde 
leeftijd. 
De heer Smid is vanaf 1927 in dienst van 
de V.U. en heeft zich al die jaren met al 
zijn krachten ingezet voor de bibliotheek 
der universiteit. 
Aan het afscheid van de heer Smid zal 

bestuursleden, hier iets aan doen, moet 
dit te bereiken zijn. Voor de correspon
denten zou het een sterke stimulans be
tekenen en voor de V.U. dat de teruggang 
in een flinke winst omgezet wordt. 

Nieuwe actie 

Uit wat de penningmeester, de heer Van 
Namen, gezegd heeft is duidelijk geble
ken dat het ondanks de subsidieverhoging 
noodzakelijk is voor de V.U. bezig te blij
ven. De heer Faber voert bovendien nog 
verliezen door overlijden en afboeking 
om andere reden als argument aan. 
In het kort worden nog enkele mede
delingen gedaan over een tweetal geheel 
andere purvten, waaraan door de propa-
ganda-commissie aandacht besteed wordt. 
Dit betreft allereerst een destijds door 
directeuren aan haar verstrekte opdracht 
een onderzoek rn te stellen naar wat 
door spreker wordt aangeduid als ,,de 
verhouding V.U. en volk". De heer Faber 
deelt mee dat deze opdracht er uiteinde
lijk toe heeft geleid dat drs. J. van der 
Zouwen van het Sociaal Wetenschappe
lijk Instituut van de V.U. thans bezig is 
met een sociologisch onderzoek, waaruit 
stellig ook voor het propaganda-werk be
langrijke gegevens zullen komen. Voorts 
heeft met medewerking van enkele leden 
van het college van directeuren onlangs 
een contact-bijeenkomst plaatsgehad tus
sen deze commissie en het algemeen be
stuur van het verbond van protestants 
christelijke werkgevers. Over dit zeer ge
slaagde contact, dat hopelijk in de toe
komst tot meer positieve resultaten zal 
leiden, is door de heer T. F. Praasterink 
uit Helmond, die dit met prof. dr. G. 
Kuiper Hzn. tot stand bracht, nog een 
korte toelichting gegeven. 

op diens uitdrukkelijk verlangen geen j 
officieel karakter worden gegeven. Wél 
zal bij deze gelegenheid een passend 
'cadeau worden aangeboden. 
Allen die dit wensen, willen wij .de ge
legenheid geven bij te dragen in de kos
ten van dit afscheidscadeau. 
Bijdragen voor dit doel kunnen gestort 
worden op postrekening nr. 646031 ten 
name van de heer J. van Konijnenburg te i 
Amstelveen, met vermelding t.b.v. de heer I 
Smid. 
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